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Verksamhetsberättelse för Länna Byalag 2014 

Styrelsen 
Styrelsen bestod under året av: 
Ordförande 

Andreas Almstedt 
Ordinarie ledamöter 

Malin Elinder 
Matts Back 
Emil Ekman 

Suppleanter 
Thomas Lugnet 
Emilie Tingström 

Antal möten 
Under året har styrelsen hållit 8 protokollförda styrelsemöten. 

Antal medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet 2014/2015 ca 250 medlemmar. Medlemsavgiften har under 
året varit 30 kronor för enskild medlem och 60 kronor för familj. 

Året som gick 2014 
) 

) 

Årsmötet hölls den 27 februari i Länna skolas matsal. Sammanlagt närvarade ca 25 personer 
på mötet. 

Den trogna arbetsgrupp som jobbar för att bevara och utveckla Kopphagen har även under 
2014 gjort strålande insatser. Tack vare att scenen färdigställts kunde Lännaborna ta del av 
traditionsenligt midsommarfirande och julmarknad under tak, två uppskattade festligheter 
som i nu är mindre beroende av att ha vädrets makter på sin sida. Stort TACK för era 
insatser, som gör Länna till en trivsammare plats att bo på! 

Plan-och trafikgruppens arbete har under året huvudsakligen gått ut på att upprätthålla en 
konstruktiv dialog med Uppsala kommun och Holmen kring den detaljplanering som pågår 
för området norr om Länna vårdcentral som Holmen och Uppsala Hem planerar att bebygga. 
I april deltog representanter för Länna byalags styrelse i ett möte med bl a kommunens 
planarkitekt Mari-Louise Elfström, för att diskutera förutsättningarna för det 
detaljplanearbete som precis skulle påbörjas. 
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Fibergruppen har tillsammans med Liden Data oförtrutet fortsatt att jobba för att byggandet 
av ett lokalt heltäckande datafibernät ska komma igång. Uppsala kommun har under 2014 
tyvärr visat sig från sin sämsta sida med avseende på hantering av grävtillstånd och 
samordning, vilket fördröjt arbetet avsevärt. Planen är dock att Liden Data ska påbörja 
grävning och kabeldragning så snart tjälen gått ur marken med målsättningen att åtminstone 
centrala Länna får den efterlängtade fiberanslutningen under 2015. 

Byalagets styrelse har bevakat kommunen med inriktning på förskole- och skolfrågan, men 
inget nytt har beslutats under 2014. Kontakten med kommunen har dock upprätthållits och 
eventuellt kan det vara aktuellt att väcka liv i byalagets slumrande Sko/grupp under 2015, för 
att i dialog med kommunen se till så att en eventuell ny skola får den placering och funktion 
som Lännaborna önskar. 

Länna byalags hemsida (http://www.lannabyalag.se/) har under 2014 fört en tynande 
tillvaro. Styrelsens planer på att bygga upp en ny och bättre hemsida har hittills stupat på 
begränsade ekonomiska resurser för att ta in extern hjälp och på bristande alternativa 
lösningar. Styrelsen anser dock att hemsidan är kritisk om byalaget ska kunna fungera som 
ett "socialt nav" i Länna. Syftet med hemsidan är, utöver att bidra till att skapa insyn i 
föreningens pågående arbete, även att vara en självklar källa till information om aktiviteter 
och pågående (kommunala) projekt i Länna med omnejd. Detta har inte uppfyllts under 
2014, men styrelsen hoppas kunna få en ny och attraktiv hemsida på plats under 2015. 

Rapporter från byalagets arbetsgrupper 

Kopphagengruppen 
Samordnare: Per Lundberg 

Arbetet med att bevara och utveckla Kopphagen har fortsatt under året och beskrivs 
kortfattat nedan. 

Dansbanan 
Arbetet med förnyelsen av dansbanan fortsatte under 
2014. Nu koncentrerades krafterna till att bygga klart 
scenen och att måla färdigt alla ytor. Eldning av den gamla 
scenen och annat gjordes under några intensiva dagar 
under våren. 

Scenväggen utsmyckades på ett mycket fint sätt av Reijo 
Luotomäki, med en naturmålning. 
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Planeringen för framtiden är att ordna till marken runt dansbanan. Under 2015 planeras att 
söka pengar till ett nytt dansgolv för utbyte under 2016. 

Arrangemang 
Den 30 augusti var det invigning av den nya dansbanan 
med stor familjedag. Besökare, som var färre än väntrat, 
fick aktivera sig med diverse tävlingar och fika. Bernt 
Karlsson berättade om Kopphagen och dess omgivningar 
förr och nu. Kim Scharafinski, Upplandsbygd, berättade 
om projektet och förklarade taket för invigt. Botkyrka 
Brass Ensemble svarade för uppskattad 
musikunderhållning. 

Under året har de traditionella arrangemangen planerats. Midsommarfirande i traditionell 
anda med många besökande. Vi medverkade i arrangemanget "Kul Tur längs 282". Ett antal 
konstnärer och andra kulturidkare hade öppet hus från Gunsta till Edsbro. I Kopphagen 
kunde man bjudas på fika, se scenkonsten och beundra utsikten. Ett tjugotal besökare 
hedrade oss med sin närvaro. 

) 

Årets julmarknad hölls traditionsenligt den andra advent. Ett tiotal utställare utnyttjade 
tillfället att för en billig penning sälja och marknadsföra sina produkter. Barn från bl.a. Länna 
skola gick luciatåg och sjöng så att det knappt fanns ett torrt öga i publiken. 

Externa aktiviteter i Kopphagen 
• En utomhusgudstjänst hölls i juni. 

) 
• Länna IF hade som vanligt målgången för sin årliga tävling "Lötsjön runt" i Kopphagen 

• Det traditionsenliga arrangemanget med Swingkatten genomfördes sista söndagen i 
augusti. Med tak och scen på plats var det full fart på dansbanan hela eftermiddagen. 

Övrigt 
Kopphagengruppen har, som vanligt, underhållit Kopphagen genom den vårliga 
storstädningen då det fejas och krattas efter vinterns härjningar. 

Kopphaqenqruppen vill tacka de som på olika sätt deltagit i arbetet med Lännas 
fina [estplats, och välkomnar varmt fler att Län nabor aktiverar sig i arbetet! 
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Plan- och trafikgruppen 
Samordnare: Matts Back 

Efter en del turer tecknade kommunen och Holmen i mars ett avtal om detaljplanering av 
det område Holmen avsatt för bostadsändamål i Länna. Avtalet innebär att Holmen åtar sig 
ansvaret för kostnader och genomförande av planarbetet medan kommunen tillhandahåller 
personal och nödvändigt underlag. 
22 april 2014 inbjöd kommunens planarkitekt Mari-Louise Elfström till ett förberedande 
möte för att med Byalaget gå igenom förutsättningarna för planarbetet. Vid mötet, där 
Andreas Almstedt, Malin Elinder och Matts Back deltog, fick vi även ta del av de skisser 
Holmen lämnat som underlag för sin ansökan till kommunen. Av dessa att döma är projektet 
väl genomtänkt och väl anpassat för att passa in i Länna. Mötet var i sin helhet mycket 
positivt och vi fick stort utrymme att framföra synpunkter på olika delar i den reviderade 
detaljplanen. 

Inte minst viktigt var att vi fick möjlighet att grundligt diskutera placeringen av en ny 
förskola/skola. De synpunkter vi framfört har tagits in i planarbetet och parallellt pågår nu en 
planering för den nya skolan. Vid ett möte med 18 december med nya kommunalrådet Erik 
Pelling (s) har vi också fått bekräftat att den nya majoriteten kommer att genomföra 
planerna på en ny skola/förskola i Länna. 

Sammanfattningsvis kan vi alltså konstatera att 2014 för oss blivit ett positivt år med en rad 
konkreta händelser som kommer att leda till fler bostäder och på sikt en ny skola/förskola 
här i Länna. Nu ser vi fram emot kommunens detaljplaneförslag som presenteras under 
våren och att det får en snabb och smidig hantering i beslutsprocessen. 

Fibergruppen 
Samordnare: Matts Back 

Året har starkt präglats av väntan. Redan i april månad färdigställde Liden Data ett komplett 
underlag för ansökan om grävtillstånd hos kommunen. Tyvärr har kommunen 
återkommande förhalat tillståndsprocessen och hela grävsäsongen 2014 kom att gå till 
spillo. 

Under hösten tog vi med anledning av detta kontakt med kommunens högsta politiker för 
att söka en dialog om hur tillståndshanteringen kan påskyndas och förbättras, som inte 
besvarades. Anmärkningsvärt då både alliansen och (s) lokalt inför valet framhållit nyttan 
med en snabb fiberutbyggnad på landsbygden. 

Positivt under året är att vi löpande fått nya abonnenter och totalt är vi nu uppe i c a 110 
hushåll som tecknat sig för anslutning. 
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Liden Data har också oförtrutet arbetat på med att skaffa nödvändiga tillstånd och räknar 
med att påbörja grävning och kabeldragning så snart tjälen gått ur marken. Vi ser fram emot 
ett 2015 där i vart fall centrala Länna får en efterlängtad fiberanslutning ! 

) 

) 

) 
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Resultaträkning 2014 
2014-01-01-2014-12-31 

Intäkter 
Medlemsavgifter (~250 medl.} 
Leader check 
Stöd från Länsstyrelsen 
Intäkter Kopphagen 
Ränta 
Övrig intäkt (Handkassa} 

6 670 
20000 
25 279 
24650 

12 
2 095 

Summa inkomster 78 706 

Kostnader 
EIKopphagen 
Annonser 
Arrende Kopphagen 
Bankavgifter 
Försäkring Kopphagen 
Hemsida 
Kopphagen övriga kostnader 
Återbeta In i ng Skulder 

-4323 
-1779 
-2000 
-1207 
-4148 
-324 

- 23 260 
- 35 000 

Summa kostnader -72 041 

RESULTAT 6665 
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Balansräkning 2014-12-31 

) Tillgångar 25443 

Bankkonto 23348 

) Handkassa 2095 

Skulder 0 

Summa Tillgångar 25443 

) 

Behållning från föregående år 

Årets Resultat 

18779 

6665 
Utgående balans 25444 

.J 
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Budget 2015 

Intäkter 
Medlemsavgifter 
Skötsel Ältsjöslingan 
Övriga intäkter från Kopphagen 
Insamling hemsidan 
Summa Intäkter 

7 500 
2 000 

24000 
, ioooo, 
43 500 

Kostnader 
Bankkostnader/hemsida 
Utskick 
Reserverat för kopphagen 

3 000 
1200 

Arrende/försäkring 
El 

Ny hemsida 

6 300 
4500 

- · _10 000 
Summa Kostnader 25 000-. 

Årets Behållning 18500 
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Verksamhetsplan 2015 

Länna Byalag kommer under 2015 att fördjupa arbetet med att bli en effektiv kontaktlänk 
mellan kommunen och byalagets medlemmar. Arbetet i de olika arbetsgrupperna, som alla 
syftar till att göra Länna till en ännu trivsammare by, kommer även det att fortsätta, och 
förhoppningsvis intensifieras på flera områden. 

Styrelsen hoppas på en fortsatt stark medlemstillströmning under 2015, eftersom mängden 
engagerade medlemmar både möjliggör fler projekt och gör arbetet roligare, men också 
därför att styrkan i vår dialog med kommunen bygger på att byalaget kan representera hela 
Länna. 

_) 

Några specifika frågor som styrelsen särskilt vill lyfta fram: 

• Bevakning av planearbetet för Holmen och Uppsala Hems nya bostadsområden i 
Länna. Dialog med kommunen och markägarna i syfte att bevaka Lännabornas 
intressen i ett så tidigt skede av planeringsprocessen som möjligt. Frågan kring 
renovering/nybyggnation av förskola-skola och ev. placering och utformning i det nya 
området. 

• Fiberprojektet går in i en kritisk fas, och byalaget kommer att fortsätta samverka 
med Liden Data för att projektgenomförandet ska gå så smidigt som möjligt för alla 
inblandade. 

• Samarbete med Uppsala Kommun. Byalagets styrelse ska jobba för att upprätta 
kanaler för bättre informationsflöde mellan Uppsala kommun och Lännaborna (och 
vice versa). 

• Ny och attraktivare hemsida som enkelt kan hållas uppdaterad och fungera som ett 
nav för aktiviteter och ideer i Länna. 

• Fortsätta utveckla Kopphagen till en aktiv festplats. Nu när taket är på plats återstår 
det att under 2015 fixa finansiering för nytt golv. Möjligheterna och ideerna kring hur 
Kopphagen skulle kunna utvecklas är många! 

Länna 2015-03-17 

Styrelsen för Länna Byalag 

Sida 9 av 10 



, - Välkommen till' Unna Byalags hemsida.- Här finns Information om byalagets verksamhet 

Tack! 

Vi som suttit i styrelsen under det gångna året vill slutligen tacka alla medlemmar och 
boende i Länna för det arbete och engagemang som lagts ned på möten, arbetsdagar och 
andra aktiviteter under året. Det vore roligt om 2015 skulle föra med sig ännu fler aktiva 
medlemmar som, liksom vi, ser värdet och glädjen i att gemensamt jobba med projekt som 
syftar till att vi ska få en blomstrande och levande by där alla trivs. Tveka inte att höra av er 
om ni har ideer om vad vi kan jobba med eller om det är någon viss fråga som ni särskilt 
intresserar er för! 

Länna 2015-03-17 

Andreas Almstedt Malin Elinder 

Thomas Lugnet 

Emil Ekman 

Emilie Tingström 
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